
 

 

 

1. Nyt fra formanden   

 

13. maj er der møde i skoleforældrebestyrelsen foreningen skole og 

forældre (se referat fra sidste møde). De første spæde spadestik er 

først lige taget til samarbejdet. 

 

a. Mødedage næste år? Vi fastholder onsdag fra 17.00-19.00 

 

b. Udvidelse af bestyrelse med erhvervsmand 

 

Der ligges op til at man tager erhvervsfolk med i en skolebestyrelse. Henrik 

har kontaktet direktør Carsten fra BC Catering og spurgt om han vil være en 

del af bestyrelsen. Bestyrelsen stemmer for at Carsten bliver del af 

bestyrelsen og Carsten inviteres med til sidste møde inden sommerferien.  

 

c. Opfølgning på årets arbejde og brainstorm på ideer til 

årsberetning 

 

Vi har bl.a. drøftet:  

Principper fx kost og sundhedsprincip  

Høringssvar  

Ferieplaner 

 

Specialcenter 

Marielundskolen 

 

Dato marts 2025. 

Udsendt af 

Henrik Balle Lauridsen 

 

Afbud til 

Birgitte Vistesen Henriksen 

Direkte telefon 79 79 7060 

E-mail bivh@kolding.dk  

Mødeindkaldelse 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 5-2024/2025 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

23.03.2025 Marielundskolen & børnehus 17.00/19.00 

Deltagere 

Gitte Spanier, Jeanette Birgit Bjerre, Liselotte Schau Schirakow, Anette 

Slotsgaard, Anita Svensson, Jeannette Igaard, Suzanne H. Michelsen, 

Henrik B. Lauridsen  

 

Bemærkninger 

Afbud:  Dorthe Plauborg, Susan Andersen  

 

Dagsorden 



 
 

  Side 2 

 

Karriere kompasser  

Goodies til personalets dag 

Foredragsrække  

Fælles kommunale brugernævnsmøder 

Skole forældresamarbejde 

Tema aftener 

Aktiviteter for børnene  

Skærmtid  

NUSSA oplæg af Louise fra Børnehuset 

Den daglige drift, gøremål og økonomi 

Elevrådssamarbejdet  

 

 

2. Forældrehenvendelser   

 

Ingen forældre henvendelser  

 

Anita spørger ind til hvorfor vi ikke bruger komme/ gåtider også i forhold til 

feriepasning i Aula. Vi har ikke god erfaring med at det bliver brugt.  

 

Suzanne og Henrik undersøger hvilke muligheder der er. 

 

3. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne   

 

Der har været forflyttelse af 3 medarbejdere grundet faldende børnetal. 

Co-teaching fortsætter igen næste år, hvor Vivi og Anette tager ud på skoler 

i kommunen.  

 

4. Nyt fra ledelse   

a. Økonomi – det ser fornuftigt ud. 

b. Tildeling –  

c. Visitationer – 77 børn pt. Vores vippe ligger mellem 76-84   

d. Skoleårets planlægning – teamsammensætning, opgaver drøftes 

osv.  

 

5. Oplæg om brug af skærm i skoletid og helt generelt 

- Vivi fortæller om anbefalinger fra undervisningsministeriet om 

skærmbrug i skolen. 

- En ide at sætte brug af skærmbrug på dagsordenen til 

forældremøder 

- Vi skal have udarbejdet nye principper for brug af skærm i skoleregi 

– Refleksionspunkt: hvem skal være med til at lave disse 

principper? Fx ledelsen, bestyrelsen, dagsordenssætte det til 

personalemøder, elevrådet, elever osv. 

 

 



 
 

  Side 3 

 

6. Evaluering af forældrearrangement  

 

Der var 8 tilmeldte, hvoraf 3 af de tilmeldte var fra bestyrelsen. Det 

gav ikke mening at afholde det og det blev derfor aflyst.  

 

Vi laver et børn/ forældrearrangement i forlængelse af en skoledag i 

slut maj start juni, hvor der fx kan være et oplæg til forældre og 

børnene kan lege. 

 

7. Præsentation af 6 initiativer der skal arbejdes med, og arbejde med de 

to af dem. (se bilag)   

 

Repræsentation af det lokale erhvervsliv mv. i bestyrelsen  

Afskaffelse af krav om motion og bevægelse  

Vi drøfter principper og giver det anledning til at der laves nye eller 

justerer de allerede eksisterende principper.   

  

8. Punkter til næste gang:  

 

Trivselsrapport  

Drøfte principper omkring motion og bevægelse  

Carsten inviteres med  

 

Henrik Balle Lauridsen, skoleleder 

 

 


